

UPM, UUM anjur sidang ekonomi Asia

KUALA LUMPUR (11 Julai)-Universiti Putra Malaysia (UPM) pada tahun ini dipilih menjadi tuan rumah bersama dengan Universiti Utara Malaysia (UUM) dalam menganjurkan persidangan Pertubuhan Kewangan Asia pertama bertempat di Hotel Istana dekat sini.

Tema persidangan pada tahun ini ialah 'Role of Capital Markets In Wealth Creation and Prosperity'. Dalam erti kata lain, persidangan ini menjadi satu platform bagi para pelajar, ahli akademik, pakar kewangan, pembuat polisi, pengamal kewangan dan para penyelidik untuk bersama-sama berkongsi idea,

*Oleh : LEELAWATI SUBRAMANI
(Pelatih FBMK)
Foto : AHMAD FUA'AD ALWI*

pandangan dan mengutarakan isu-isu terkini berkenaan kewangan serta pembangunan ekonomi, khususnya di rantau Asia.

Isu-isu hangat seperti Pengantarabangsaan Kewangan Korporat, Perbankan Korporat, Tekanan Kewangan, Pengambilalihan Korporat, Perbankan Korporat, dan lain-lain yang dibincangkan dalam persidangan ini seharusnya dapat menarik para peserta dan dijadikan panduan dalam pembuatan sebarang perancangan atau dasar kewangan.



Mustafa (kiri) bemesra dengan peserta Persidangan Pertubuhan Kewangan Asia pertama.

Selain itu, persidangan ini melibatkan pembentangan kertas kerja oleh pakar-pakar kewangan antarabangsa dan Kolokium PhD sementara ucap utama diberikan oleh pemenang Anugerah Nobel Laureate dalam Ekonomi Sains tahun 1999, Profesor Robert A. Mundell.

Robert Mundell yang lebih dikenali sebagai perintis teori mata

wang optimum merupakan seorang Profesor bidang ekonomi di University of Columbia, New York.

Beliau telah menghasilkan pelbagai bahan bacaan berkaitan bidang dan teori ekonomi dan telah mencipta formula yang menjadi model makro ekonomi antarabangsa.

Menurut Pegawai Tadbir Sekolah Pengajian Siswazah Pengu-

rusan, Shahril Nizam Abdul Malik, peserta persidangan ini didedahkan kepada perkara terkini dalam inovasi kewangan dan dapat mengintai prospek untuk jaringan kerja dengan tokoh kewangan dan ekonomi kewangan tersohor.

"Para peserta juga berpeluang mendekati pembuat polisi dalam pendidikan kewangan dan pembangunan," tambahnya lagi.